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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 18. září 2024 

 

 

Přítomni: 

 

 

dr. Myslivcová Fučíková, doc. Musílek, doc. Lipovský, dr. Kovalíková, 

dr. Olekšák, doc. Studnička, doc. Trojovský, prof. Hubálovský, Ing. Jakubík, 

Ing. Svoboda, Ing. Mourková, dr. Skarka. L. Mannová, Mgr. Skoupilová 

 

Hosté:  

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

prof. Musílek, dr. Toman, dr. Cimler  

Program: 1) Informace z kolegia rektora (dr. Myslivcová Fučíková) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Lipovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (dr. Kovalíková) 

4) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Olekšák) 

6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Jakubík) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D. přivítala přítomné na prvním kolegiu v novém složení. 

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Hodnocení výuky studenty – reakce na všechny podepsané a smysluplné anonymní při-

pomínky studujících – splněno  

2. Hodnocení výuky studenty – svolání rad studijních programů PřF – trvá  

3. Dodání témat k Noci vědců (Proměny) – splněno  

  

 

K bodu 1) Informace z rektorátu – dr. Myslivcová Fučíková 

 

• Dr. Stašová (za doc. Vaníčka) 

- Informovala o způsobu dalšího čerpání stipendií pro studující z Ukrajiny. Prof. Vaníček 

zašle informace proděkanům pro studium. 

- Řeší se oblast pregraduální přípravy budoucích učitelů, přechod na 5letý profesní stu-

dijní program a studijní program se specializacemi a opuštění děleného studia 3+2. 

Jednooborová studia zůstávají. Tento program by, pokud bude schválena novela zá-

kona o VŠ, měl být zajišťován společně třemi fakultami (FF + PdF + PřF). 

- Probíhá digitalizace studijní oblasti. 
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- Na oddělení pro studium a celoživotního vzdělávání nastoupila od 1. 9. 2024 Mgr. 

Dita Müllerová, nahrazuje Ing. Lenku Buchtovou.  

- Budou upravena ubytovací a prospěchová stipendia – myslet na dostatek termínů ke 

zkouškám  

 

• Dr. Strobach 

- Byly podány 3 projektové žádost ve výzvě OP JAK ve výši cca 277 mil Kč pro UHK. 

Dr. Strobach sdělil, že projekt pro studenty se specifickými potřebami již byl schválen 

v plné výši.  

- Úprava prostoru kolejí – budou neuznatelné náklady, čeká nás spoluúčast.  

- Chystají se projekty HR Award 

- Chystá se zelená strategie, draft je připraven, bude k připomínkování fakultám.  

Spadá to k zelenému NPO. S tím souvisí – bude se hledat pracovní koordinátor pro 

oblast udržitelnosti v rámci univerzity, bude VŘ.  

- Připravuje se školení ke zvýšení kyberbezpečnosti, bude pro všechny pracovníky bě-

hem podzimu, následně jako modul v Edunio.  

- Byla dokončena modifikace systému MIS v části Karta zaměstnance k podpoře pro-

cesu hodnocení pracovníků, a to přes políčko v intranetu.  

- Modul Etického kodexu je nově zaveden do edunia, umožní rozšířit povědomí o etické 

infrastruktuře UHK. 

- Byla zahájena tvorba Pánu realizace strategického záměru UHK na rok 2025.  

 

• Prof. Kuča  

- Od 1. 10. 2024 vznikne na rektorátu Oddělení pro Open Access a datovou analýzu.  

- Bude vyhlášeno výběrové řízení na pozici Koordinátora doktorské školy, bude rozhod-

nuto, zda bude koordinátor centrálně pro celou UHK nebo bude mít každá součást 

svého koordinátora.   

- Čeká nás hodnocení MEP, nutno nominovat za fakultu externí hodnotitele, bude 

jedna hodnoticí komise pro všechny vysoké školy. 

- Ph.D. Summit proběhne ve dnech 13.-15. 10. 2024 ve Wellness Hotel Říčky, program 

byl zaslán proděkanům pro studium.  

- Dne 11. 10. 2024 proběhne zasedání hodnotící komise UHK k Modulu 1. 

 

• Dr. Stašová  

- Připravuje se digitalizace Návrhu na vyslání na zahraniční cestu. V průběhu podzim-

ních měsíců bude doladěno, aby od ledna 2025 mohlo dojít k přechodu na ostrý 

provoz. 

- UHK se zapojila do celonárodní spolupráce s taiwanskými univerzitami, první skupina 

projektů byla podávána taiwanskými partnery, zde je zapojena FIM.  

- S Evropská komise vydala aktualizaci k oznámení, které se zabývá zablokováním pří-

stupu vybraných maďarských institucí k evropským programům. Z hlediska programu 

Erasmus+ zůstává v platnosti, že výjezdy českých studentů a zaměstnanců do Maďar-

ska zůstávají nedotčené, zatímco výjezdy maďarských účastníků dotčených univerzit 

do Česka není možné financovat z programu Erasmus+. Maďarští studenti mohou vy-

užít nový stipendijní program Pannónia.  
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- Výsledky hodnocení projektů Erasmus+ KA131 a KA 171 byly úspěšné, v rámci těchto 

projektů je konkurence obrovská, což vyžaduje vyšší nároky na přípravu.  

- Proběhlo pravidelné setkání se zástupci ESN, na národní úrovni je nově zvolenou pre-

zidentkou ESN ČR Veronika Plchová.  

- Probíhají celouniverzitní kurzy českého jazyka pro zahraniční zaměstnance. 

- Evropská univerzitní aliance – projekt byl vyhodnocen jako úspěšný, ale nebyl fi-

nančně podpořen.  

 

 Ing. Klicnar 

- Proběhne úprava šaten na Flošně, pod projektem bude probíhat úprava původního 

vodotrysku u OSV. 

- Informoval o projektu vnitřní mzdová koheze a o způsobu a výsledku dělení pro-

středků mezi jednotlivé součásti.  

- Připravuje se dotazníkové šetření, proběhne v říjnu 2024. Týkat se bude všech za-

městnanců UHK a Ph.D. studentů.  

- Připravuje se vydání metodického pokynu k uveřejnění pracovní nabídky a organizaci 

výběrového řízení. Metodický pokyn vychází z OTM-R politiky, připomíná některá klí-

čová pravidla pro psaní inzerce a postup uveřejnění nabídky práce. Součástí pokynu 

je šablona pro inzerci pracovní nabídky, zápisu atd. 

- prohlášení k dani – bude letos nově možné vyplnit elektronicky 

 

Různé 

- Od 1. 9. 2024 nastoupila nová asistentka prorektorů a kvestora Anna Kotková, nahra-

zuje tak Ivetu Vondráčkovou, která na UHK ukončila pracovní poměr. 

- Od poloviny října dojde ke změně na pozici prorektora pro vědu, výzkum a transfer 

znalostí. Prof. Kamila Kuču vystřídá doc. Tomášková. 

- Společenský večer proběhne 12. 11. 2024 na budově A, budou ocenění absolventi 

UHK i osobnost fakulty. 

- Od 1. 11. 2024 přebírá agendu p. Jany Kubečkové p. Renata Horáková. 

 

K bodu 2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Lipovský 

• Představil výsledky navrhované za fakultu univerzitní komisi do Modulu 1. K výběru nebyly 

připomínky. Diskutovalo se hodnocení výsledků odeslaných do Modulu 1 minulý rok.  

• Fakulta má navrhnout 1-2 členy do hodnoticí komise MEP (termín 2. října). Doc. Lipovský 

požádal vedoucí kateder, aby pokud budou o nějakých adeptech vědět, mu jejich jména 

poslali. 

• Hodnocení MEP bude květen až srpen 2025, přítomna by měla být děkanka, proděkan pro 

tvůrčí činnost, ideálně všichni proděkani. 

• Bylo vydáno nové RD 11/2024 Opatření k posílení excelentního tvůrčího výkonu akade-

mických a vědeckých pracovníků PřF UHK – žádosti podané v září budou již hodnoceny dle 

nového RD. Změny jsou spíše technické, bylo aktualizováno pořadí časopisů, parametry 

rozpočtu, došlo ke dvěma drobným změnám v excelovském souboru vyplňovaném žada-

telem, hlavní změnou v textu je případné omezení vyplacených odměn ve druhé fázi, aby 

nebyl přečerpán rozpočet.  
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• Připomenul čerpání ze zakázek interních projektů, a to zejména Specifického výzkumu 

(příp. Excelencí), který je do 21. 11. 2024. Referentka odeslala email 6. 9. 2024 a bude 

i nadále řešitele SV včetně jejich školitelů upomínat. 

• UHK bude přihlášena do platformy Transfera. 

• Byla vydána nová výzva TA ČR: 2. veřejná soutěž v Programu na podporu aplikovaného 

výzkumu a inovací THÉTA 2 (https://www.tacr.cz/program-theta-2-vyhlaseni-2-verejne-

souteze/) - fakultní termín 14. 10. 2024. 

• MŠMT zveřejnilo Výzvu pro projektovou spolupráci programu AKTION Česká republika-

Rakousko na rok 2025, termín 15. 10. 2024. 

• Připomenul čerpání volných tokenů OA v rámci CzechELib. Připraví informaci do interních 

aktualit. 

• OP JAK: „Rychlá veterinární diagnostika pro zdraví a welfare“ a „NeuroProtection - Neu-

roprotekce pro prevenci Alzheimerovy nemoci“ oba projekty i přes odvolání zamítnuty. 

• Bude podána žádost Visegrad fund – strategic grants: „Improving of soft and hard skills in 

IT technical environmental fields, exchange of experience V4“ (info doc. Kříž, doc. Stud-

nička, dr. Hyšplerová). 

• Podáván nový projekt EDF (European defence fund) RESILIENCE 2024 (prof. Musílek). 

• Nově podpořen projekt EDF Resilience 2023 „First research action for Medical counter 

measures performed in the frame of the RESILIENCE FPA consortium” (prof. Musílek). 

• Nově uzavřena smlouva na smluvní výzkum „Česká a Slovenská plicní studie – pilotní pro-

jekt" spolu s FN HK a UO (dr. Cimler). 

• Nově získán projekt COST: „The mETamaterial foRmalism approach to recognize cAncer“ 

(dr. Cimler) 

• Požádal, aby ten, kdo má navázanou spolupráci se zahraničními autory a bude chtít pro-

dloužit spolupráci (DPČ) i na další rok, co nejdříve kontaktuje Mgr. Rybákovou a 

Ing. Polívkovou. (Proces uzavírání dohod je dlouhý. V prosinci ani v lednu na to nebude 

čas.) 

• Probíhá pravidelné hodnocení Postdoců (30. 9. 2024). 

 

K bodu 3) Informace z oblasti zahraničí – dr. Kovalíková 

• Rozvoj strategických partnerství v rámci univerzity – z 6 vytipovaných univerzit byly 

smlouvy o strategickém partnerství uzavřeny se 4 univerzitami, s univerzitou ve Wroclawi 

v Polsku, v Granadě, v Ghaně, s Pontificia Universidad Javeriana Cali v Kolumbii. V řešení 

je UTM v Malajsi a univerzita v Bayreuthu v Německu. Je nutné dále rozvíjet fakultní spo-

lupráci s těmito univerzitami. 

• Projekt Aliance 2024 EU-World splnil kritéria, ale nebyl finančně podpořen. Další spolu-

práce se bude projednávat na schůzi rektorů na podzim. 

• 7. 11. proběhne v době od 10-14 h na budově A univerzitní Mezinárodní den (UID), je 

nutno propagovat mezi studenty. 

• Ukrajina – řeší se zvláštní dlouhodobý pobyt až na 5 let pro současné držitelé dočasné 

ochrany, získají automaticky a bez jiných požadavků. Od záři bude možné čerpání fondů F 

i pro studenty bez dočasné ochrany. 

• Při návštěvě studentů z 3. zemích je nutné dopředu řešit vízové povinnosti (s P. Holubo-

vou) 

https://www.tacr.cz/program-theta-2-vyhlaseni-2-verejne-souteze/
https://www.tacr.cz/program-theta-2-vyhlaseni-2-verejne-souteze/
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• Začínají běžet jazykové kurzy AJ pro zaměstnance PřF. 

• Budou zahájeny dva celouniverzitní kurzy ČJ pro zahraniční zaměstnance (možnost na-

stoupit v průběhu semestru) - zajišťuje p. Martina Petříková 

 

K bodu 4) Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• Informoval o přípravě DPS = Doplňujícího pedagogického studia na Pedagogické fakultě. 

DPS na PdF je pro zájemce, kteří mají magisterské nepedagogické studium, dodělávají si 

pedagogiku a psychologii. Rozšiřující studium, které nabízíme na PřF je naopak pro již kva-

lifikované učitele, kteří si pouze chtějí rozšířit kvalifikaci o nový aprobační předmět (fyzika, 

informatika, chemie, matematika). Na PdF došlo k výměně v osobě garanta DPS, původně 

byla doc. Juklová, nyní je doc. Hubálovská. Zapojení kateder naší fakulty není povinné, mů-

žeme odmítnout, nebo lze pouze akreditovat, ale potom nerealizovat. Výjimkou je pouze 

katedra aplikované kybernetiky, která zajišťuje výuku oborové didaktiky informatiky a pe-

dagogické praxe pro 3 stávající posluchače DPS. Vedoucí kateder se shodli, že akreditaci 

DPS za své katedry podpoří, ale s následnou realizací budou velmi opatrní. 

• Odevzdávání vysokoškolských kvalifikačních prací přes eVŠKP by se mělo změnit, stávající 

systém je již neudržovaný. Plánujeme přejít na IS STAG, je však nutno nejprve vyzkoušet. 

V akademickém roce 2024-2025 vyzkoušíme u studentů všech studijní programů Katedry 

chemie, hlavní pilotáž bude na bedrech Bc. Magdy Herrmannové ve spolupráci s Mgr. Ka-

teřinou Kavulákovou.  

• Studentské hodnocení výuky se zpracovává, garanty SP byly odevzdány souhrny hodnocení 

s komentáři, aktuálně probíhají schůzky Rad studijních programů. 

• Probíhá školení etického kodexu. 

• Počty zapsaných studentů rozeslal proděkan pro studium vedoucím kateder emailem, do-

chází k nárůstu zapsaných studentů do 1. ročníků všech typů studia o 17 %. 

• Podnět pro Katedru biologie – připravilo by se do RD k přijímacímu řízení, v němž by se 

stanovilo nově pravidlo, že pokud se student hlásí na více programů s kombinací biologie, 

započítá se mu z biologie do všech přijímacích řízení nejlepší výsledek z absolvovaných 

testů z biologie.  

• Vzhledem k ukončení studia některých studentů bude nutno doplnit Disciplinární komisi 

PřF – předběžně je domluveno Mgr. Jiřím Kosem, musí být schváleno AS. Také nám skončili 

někteří studenti Rad studijních programů, je nutno prověřit a oslovit nové studenty, tito 

musí být studenty PřF.  

 

K bodu 5) Informace z oblasti rozvoje – dr. Olekšák 

• V PPSŘ máme dost finančních prostředků, vyčerpat je nutno do konce roku.  

• FPP čerpání finančních prostředků je také potřeba zrealizovat do konce letošního roku. 

Vyčerpáme na stipendia pro studenty za pomoc při akcích Noci vědců, Čertovských expe-

rimentů, Dni otevřených dveří. 

• Zelené NPO – rozbíhá se tvorba studijního programu, v dané záležitosti budeme kontakto-

vat vedoucí kateder. S tím je spojená strategie udržitelnosti, která ještě bude 

k připomínkování. 

• V budově S jsou nyní problémy s teplou vodou, opravují se zásobníky, čeká se na dodání 

náhradních dílů. 
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K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Jakubík 

• Od 1. 10. 2024 dojde k navýšení tarifů o 7,5 %. U zaměstnanců, kteří jsou financovaní 

z projektů, se bude korigovat osobní ohodnocení, u všech však bude zachováno navýšení 

o 7,5 %.   

• Je nutno se sejít nad hospodařením. Kdykoliv je možno se objednat u pana tajemníka 

a dojednat co bude potřeba. 

• Dr. Skarka sdělil, že jako fakulta bychom měli dostat doplněk do DKRVO – zda by to neměl 

projednat akademický senát. Ing. Jakubík sdělil, že toto není změna rozdělení finančních 

prostředků, není nutno projednávat AS. Peníze jsou dedikovány na mzdové náklady.  

 

K bodu 7) Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Formuláře pracovního a mzdového zařazení v souvislosti s navýšením tarifů zpracovávají 

Ing. Polívková a Ing. Doležalová, dodal, že pokud někdo chce provést úpravy ve mzdách 

nad rámec plánovaného navýšení, aby se na ně obrátil co nejdříve. 

• Probíhá příprava prestižního projektu MSCA na Centru pokročilých technologií.  

• Aktuálně je otevřená výzva Partnerství pro biodiverzitu, relevantní pro Katedru biologie, 

jsou to mezinárodní projekty, kde jsou minimálně 3 partneři ze 3 zemí.  
 

K bodu 8) Různé 

• Ing. Mourková sdělila, že při zápisech 1. ročníků do studia hodně pomohla nová Příručka 

pro prváky a projekt Parťáci do prváku, který ve spolupráci se studenty vyšších ročníků 

připravila L. Mannová. 

• Dále sdělila, že po zápisech se budeme věnovat studentům v končících akreditacích. SO 

PřF ve spolupráci s proděkanem pro vzdělávání doc. Musílkem navrhne postupy pro stu-

denty, kteří budou muset přestoupit do SP v nových akreditacích a bude je konzultovat 

s příslušnými katedrami včetně možnosti stanovení termínů na SZZ v prosinci 2024 v odů-

vodněných případech. 

• Požádala vedení fakulty o urychlené vyjádření k navrženým doktorským stipendiím pro 

ak. rok 2024/2025. 

• L. Mannová sdělila, že dne 30. 11. dopoledne proběhne na budově A (OSV) podzimní Den 

otevřených dveří, není nutná účast vyučujících.  Požádala vedoucí kateder, aby jí do 4. 10. 

zaslali jména studentů (vhodné jsou dva až tři) za své studijní programy, kteří by dokázali 

studijní program propagovat.  Ohledně přednášek na aule se domluví s konkrétními lidmi 

z kateder. Jestli budou i nadále na aule problémy s projektory, přesuneme na učebnu S2, 

nebo S12.  

• Dr. Skarka sdělil, že stávající rozvrhovací systém nevyhovuje, předměty se kryjí a kryjí se 

bohužel i v rámci katedry, což je neúnosné. Paní děkanka dr. Myslivcová Fučíková navr-

huje sejít se s katedrálními rozvrháři, pravděpodobně v listopadu, pokusíme se najít 

řešení.  Doc. Musílek navrhne termín schůzky. Doc. Trojovský sdělil, že v minulosti tvořil 

rozvrh s Ing. Radochou. A při nedostatku specializovaných učeben na katedře výtvarných 

kultur si katedrální rozvrhář sestavil rozvrh a ten se na začátku rozvrhování do Sylabus 

Plus musel přepsat a pak teprve začalo automatické nasazování rozvrhu dle preferencí 

všech kateder, tedy by KCH a KBI mohla s rozvrhem laboratoří postupovat podobně. 

Dr. Myslivcová Fučíková dodala, že není možné, aby měl učitel s plným úvazkem na UHK 



čj. UHK/DPřF/2024/23046 
 

str. 7/7 
 

v preferencích pouze jeden den, poté nelze rozvrh sestavit tak, aby se předměty nepře-

krývaly.  

• Na Katedře biologie dochází ke změně vedoucího katedry, od 1. 9. 2024 bude vedoucím 

katedry RNDr. Jakub Toman, Ph.D. 

• Na pozici vedoucí Centra oborových didaktik bude od 1. 10. 2024 dr. Veronika Machková, 

Ph.D. 

• Dr. Myslivcová Fučíková sdělila, že v souvislosti s povodňovou situací nerušíme výuku ani 

nepřecházíme do online formy a požádala, abychom studentům z těchto oblastí vycházeli 

v rámci možností vstříc.  

  

 

Úkoly: 

 
1. Zaslat jména studentů na DOD 

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 4. 10. 2024  

Komu:  Lence Mannové 

 

2. Odevzdat zápisy z jednání Rad studijních programů PřF UHK 

Kdo:   předsedové rad SP 

Termín:  do 2. 10. 2024  

Komu:  doc. Musílkovi (proděkan), dr. Kühnové (předsedkyně AS PřF), 

vedoucímu katedry / vedoucí COD (podle oblasti vzdělávání) 

 

3. Schůzka k optimalizaci tvorby rozvrhů 

Kdo:   doc. Michal Musílek a katedrální rozvrháři 

Termín:   listopad 

Komu:   --- 

 

 

 
 
 
 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D.  

děkanka Přírodovědecké fakulty UHK 
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